
prejeli smo pismo
O poti in Zelenem prstanu

SpoStovani!
V vašem časopisu od 11. oktobra smo zasledili

v rubriki >Zakaj tako?« elanek Murgelčana »Ali
bo od Poti spominov kmalu ostal samo spomin
na Pot?«

»Številni LjubljanCani smo, Se posebej po od-
stranitvi jamborov, ki so bili postavljeni na
križiSčih Poti spominov in tovarištva z vpadni-
cami v naSe glavno mesto, postali zaskrbljeni za
usodo tega spotnenika naše zgodovine in obli-
kovane narave.

Ugotovili smo, da SkupSčina mesta in njen
IzvrSni svet že od leta 1991 ne namenjate veC
sredstev za vzdrževanje Poti in s tem tudi krši-
te še veljavni odlok o vzdrževanju tega spome-
nika.

Podjetje Rast v okviru skromnih sredstev, ki
jih prejema za urejanje in vzdrževanje zelenih
povrSin Ljubljane. skuSa zagotavljati le najbolj
nujno vzdrževanje. Čas in vremenske prilike pa
nezadržno vplivajo na slabsanje sianja na Poti.
Žal k temu doprinaSajo tudi tisti Ijudje, ki ne
znajo ceniti tega edinstvenega spomenika Ljub-
Ijane.

Pred letom in pol smo v Ljubljani ustanovili
društvo »Zeleni prstan«, ki danes Steje že pre-
ko tisot članov. Namen našega društva je zago-
toviti ohranitev, vzdrževanje in namensko upo-
rabo Poti. Zato že drugo leto spomladi in jeseni
organiziramo delovna srečanja Clanov društva,
na katerih čistimo Pot, počivališča in spomeni-
ke ob njej. Žal nas je premalo, da bi organizirali
te akcije na vsej 35 kilometrov dolgi trasi.

Zato naše društvo vabi vse prebivalke in
prebivalce Ljubljane, ki jim je urejena Pot pri
srcu. da se nam pridružite v druStvu in na
delovnih akcijah. Veseli bomo vsakega, ki je pri-
pravljen aktivno sodelovati pri delu »Zelenega
prstana«.

Prihodnje leto, ko bomo praznovali 50. oblet-
nico osvoboditve Ljubljane in odstranitve bo-
deče žice. ki je obkrožala mesto več kot tri
leta, bo naše društvo oganiziralo več aktivnosti
in srečanj na Poti.«

Pozdravljamo vas in se zahvaljujemo za sode-
lovanje

Društvo Zeleni prstan
podpredsednica

NUŠA KERŠEVAN


